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Utvalg: Råd for eldre og mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Møtested: Nesbyen kommunehus - Møterom 9 

Dato: 23.01.2024 

Tidspunkt: 10:30 - 12:00 

 

 

Til stede:    
Navn Funksjon Medl. Varamedlem for 
Donna Bakkerud Varamedlem  Mona Gretha Garborg 
Ingen vararepresentant 
møtt  

Varamedlem  Hans Tørrisplass 

Per Arne Stupa Medlem   
Syver Espeseth Medlem   
Margit Thoen Halvorsen Medlem   
Anne-Lise Sandnes Breie Medlem   
Aasta Magnvor Teigen Medlem   

 

Følgende fra administrasjonen møtte:  
Navn Stilling 
Wenke Irene Rødningen  
Bente Rudrud Herdlevær Kommunedirektør 
Anne Kari Eriksen  

 

Merknad i møte: 
Møtesekretær la fram at å skrive hele tittelen på rådet blir for mye, og foreslo derfor å kalle 
det "Rådet" i referat fra møtet. 
Kommunedirektør Bente Rudrud Herdlevær og ordfører Anne Kari Eriksen ble ønsket 
velkommen av leder, de var med på deler av møtet. 
 

 

Protokollen er godkjent elektronisk og har derfor ingen fysisk signatur.
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PS 1/24 Godkjenning av saksliste 

Råd for eldre og mennesker med nedsatt funksjonsevne har behandlet sak 1/2024 i møte den 
23.01.2024:  

Kommunedirektørens innstilling/forslag: 

 

Eventuelle forslag i møtet: 

 

Syver Espeseth 
 

 

Behandling  

Saksliste var litt seint sendt ut, ellers ingen merknad til sakslisten 

 

Vedtak 

Saksliste godkjent 

 



 

RS 1/24 Opplæring av medlemmer i Råd for eldre mennesker med nedsatt funksjonsevne 
2024/94 

  

Råd for eldre og mennesker med nedsatt funksjonsevne har behandlet sak 1/2024 i møte den 
23.01.2024:  

Kommunedirektørens innstilling/forslag: 

 

Eventuelle forslag i møtet: 

 

Behandling  

Leder Syver Espeseth ønsket at alle medlemmene i "Rådet" burde delta på kurs. Både det som 
ble arrangert for Eldreråd og for Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne.  

I første kurset som blir avholdt med to moduler for Eldreråd, ble det bestemt at også 
varamedlemmer kunne delta, om de ønsket, på den digitale delen av kurset. Flere av 
medlemmene ser det positivt å møte medlemmer fra andre kommuner og utveksle erfaringer. 
Den andre modulen i Drammen er satt til 05.03.2024 kl 09.30 på Scandic Ambassadeur Hotell 

Kurs for Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne er satt til 03.05.2024 i Kongsberg. 
Program, klokkeslett og sted vil bli sendt senere. 

Det ble også presisert at det er mest ønskelig å kunne samle alle lignende råd i Hallingdal å 
holde kurs her i dalen. 

Dato for digitalt kurs for Eldreråd ble bestemt til 27.02.2024 kl 09.00 i Veslesalen 

 

Vedtak 

Saken tatt til orientering 

Dato for digitalt kurs for Eldreråd ble bestemt til 27.02.2024 kl 09.00 i Veslesalen 

 



 

RS 2/24 Budsjettpost 2024/94 

  

Råd for eldre og mennesker med nedsatt funksjonsevne har behandlet sak 2/2024 i møte den 
23.01.2024:  

Kommunedirektørens innstilling/forslag: 

 

Eventuelle forslag i møtet: 

 

Behandling  

Møtesekretær undersøkte med økonomisjefen om det er satt opp et budsjett for Råd for eldre 
og mennesker med nedsatt funksjonsevne. Det er det dessverre ikke. 

Leder i "Rådet" kom med et ønske til Kommunedirektør Bente R. Herdlevær om det var mulig å 
sette av litt midler til "Rådet" for at de kunne sende representanter på enkelte interessante 
kurs, og at det var litt midler til å arrangere f.eks. Eldredagen eller andre arrangementer.  

"Rådet" ønsket også sterkt å bli invitert til Budsjett- og strategikonferanser. 

 

Vedtak 

Saken er tatt til orientering 

 



 

RS 3/24 Saker vi bør prioritere 2024/94 

  

Råd for eldre og mennesker med nedsatt funksjonsevne har behandlet sak 3/2024 i møte den 
23.01.2024:  

Kommunedirektørens innstilling/forslag: 

 

Eventuelle forslag i møtet: 

 

Behandling  

Donna kom med forslag om sak som gjelder trafikksikkerhet og tilgjengelighet for alle. Dette 
har vært oppe tidligere år med befaring forskjellige steder, men det føles ikke som om de har 
fått gehør for saken. 

Syver kom med forslag til sak som burde opp i "Rådet". I Hallandvegen ble Fellesrommet for 
beboere stengt under koronaen. Dette er ennå ikke åpnet igjen for beboerne der. Hvorfor? 

Det er også ønskelig at noen i "Rådet" tar kontakt med Nes pensjonistforening, slik at vi kan 
samarbeide nærmere med dem. Kanskje har de også saker som de ønsker å fremme for 
hovedutvalgene eller kommunestyret. Det er derfor også ønskelig å invitere leder i 
pensjonistforeningen til et av våre møter. 

Kommunedirektøren viste til veilederen for Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne der 
det er listet opp mange områder som vi skal kunne jobbe med. Det er viktig for alle i "Rådet" å 
ha satt seg inn i veileder for Eldreråd og Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne for å få 
en god oversikt over vårt arbeid. 

Både Kommunedirektør og Ordfører ønsket å sette av tid til å komme igjen til møtene i "Rådet" 
fremover. De må da bli invitert samtidig med at møteinnkalling går ut om det er ønskelig at de 
skal komme. 

  

 

Vedtak 

Saken er tatt til orientering 

 



 

RS 4/24 Tilgang til aktuelle saker til rett tid 2024/94 

  

Råd for eldre og mennesker med nedsatt funksjonsevne har behandlet sak 4/2024 i møte den 
23.01.2024:  

Kommunedirektørens innstilling/forslag: 

 

Eventuelle forslag i møtet: 

 

Behandling  

Det er viktig å samarbeide med de andre hovedutvalgene når det gjelder saker som "Rådet" kan 
ha medvirkning i. Planer, budsjett og høringer er viktig at vi får i god tid før vedtak. 

Problemet med å få saker i rett tid ble tatt opp med Kommunedirektør og Ordfører. 
Kommunedirektøren mente at det var vanskelig å få saker til "Rådet" når møtekalenderen var 
satt opp på den måten den var gjort. Det er ikke tatt hensyn til i møtekalenderen at "Rådet" 
skal få uttale seg i saker som angår eldre eller mennesker med nedsatt funksjonsevne. Dette må 
det endres på i fremtidige møtekalendre. 

Det ble drøftet at måten hovedutvalgene arbeidet på med å skrive saker til sine møter må 
endres da "Rådet" har rett til å uttale seg i alle saker som kan påvirke eldre og mennesker med 
nedsatt funksjonsevne før det bli gjort vedtak i sakene. Samtidig kan "Rådet ta opp saker 
innenfor de kommunale ansvarsområdene på eget initiativ i hovedutvalg og kommunestyret. 

Ordfører mente det hadde vært veldig stille med innspill fra både tidligere Eldreråd og Råd for 
mennesker med nedsatt funksjonsevne, det anses at det har vært samme problemstilling 
tidligere.  

Det har vært snakket om på sist møte at vi må invitere kommunalsjefer, tjenesteledere og 
møtesekretærer i hovedutvalg for å få til et godt samarbeid når det gjelder sakene som skal 
opp. Leder i Rådet foreslo å lage en plan for å invitere de aktuelle  kommunalsjefer, 
tjenesteledere og møtesekretærer i hovedutvalg.  

Det ble også bedt om at referat fra "Rådet" sine møter ble lagt som referatsak i hovedutvalgene 
og kommunestyret. 

 

Vedtak 

"Rådet" vil følge opp endringen i hovedutvalgene og kommunestyret. 

Møtereferatet fra "Rådet" vil bli satt opp som referatsak i alle hovedutvalg, formannskap og 
kommunestyret. 
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